
Aan: College van B&W Doesburg, t.a.v. wethouder van Veldhuizen-van Oort

Onderwerp: Afwegingskader 'Visie op zonne-energie / 07.12.2022'

Datum: 12 december 2022.

Geachte mevrouw van Veldhuizen,

M.b.t. het proces om te komen tot een afwegingskader inzake grootschalige opwekking van energie in
de gemeente Doesburg het volgende.

Het eerste contact inzake de energietransitie van de gemeente Doesburg dateert van augustus 2020.
Vanaf het eerste gesprek heb ik aangegeven dat het meenemen van de Dorpsraad Drempt niet
betekent dat er hierdoor participatie plaats vindt met al onze inwoners (ca. 1500). Net als in Doesburg
is ons politieke landschap gekleurd en zitten niet alle inwoners op dezelfde lijn. Tevens is het voor ons
onmogelijk om precies te weten wat er allemaal speelt of wat de meningen zijn binnen ons dorp.

Diverse keren hebben wij erop gewezen dat het een taak van de gemeente Doesburg is om te
communiceren met onze inwoners en hen in ieder geval de kans te bieden om vragen te stellen c.q.
hun mening kenbaar te maken. Dat dit toen door Corona lastig vorm te geven was snappen we, maar
momenteel zitten we weer in een situatie dat er nagenoeg geen belemmeringen zijn. In oktober 2020
hebben we hierover al een brief gestuurd aan B&W met afschrift aan de griffier. (Zie bijlage)

In het najaar van 2020 zijn er een aantal bijeenkomsten geweest in de Gasthuiskerk voor een beperkt
aantal personen i.v.m. de geldende corona maatregelen. Inwoners die zich aangemeld hadden en er
niet bij konden zijn hebben nog steeds geen nieuwe uitnodiging gehad. Wethouder Bollen heeft
aangegeven dat zodra het weer mogelijk zou zijn er alsnog een info middag/avond georganiseerd zou
worden. Ook nadien is er door de verschillende procesbegeleiders dezelfde toezegging gedaan.

Nu na een lange pauze het proces omtrent het afwegingskader weer is opgestart zou ik u willen
vragen dit op korte termijn alsnog te organiseren. Het Dorpshuis in Drempt zou hiervoor een prima
locatie kunnen zijn, laagdrempelig en makkelijk bereikbaar voor onze inwoners.

Ondanks dat er door de gemeente is aangegeven dat windenergie niet direct speelt op korte termijn
en het afwegingskader inzet op grootschalige opwekking van zonne-energie, blijven wij als Dorpsraad
van mening dat er een informatie moment ingepland moet worden. Hiermee voorkom je achteraf de
discussie dat er geen goede gelegenheid is geboden om over dit onderwerp in gesprek te kunnen
gaan.

Op 27 oktober jl. hebben we een Teams overleg gehad metdie nu het proces
namens de gemeente begeleidt. Toen hebben wij wederom het belang aangegeven van een
informatie moment, echter tot op heden hebben we hier nog geen reactie op mogen ontvangen.

Graag hoor ik van u wat de vervolgactie van de gemeente Doesburg is.

Met vriendelijk groet,

Namens de Dorpsraad Drempt


